
Protokół Nr 42/18 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska 

 i Komisji Budżetu  

odbytego w dniu 17 października 2018 r. 
 

Posiedzenie komisji otworzył Pan Jan Szmuda – przewodniczący Komisji Infrastruktury 

i Ochrony Środowiska, który powitał radnych i zaproszonych gości.  

W dalszej kolejności stwierdził kworum niezbędne do obradowania i przedstawił 

zaplanowany porządek obrad, który przedstawia się następująco: 

 

1. Analiza działań gminy związanych z ochroną środowiska oraz omówienie 

funkcjonowania w naszej gminie „ustawy śmieciowej”.    

2. Informacja o realizacji spłat zaciągniętych kredytów oraz analiza długu na lata 

następne.    

3. Analiza wpływów opłat za odbiór odpadów komunalnych za I półrocze 2018 r.  

4. Sprawy bieżące i różne.  

  

Na wstępie Przewodniczący poszczególnych komisji przystąpili do zatwierdzenia 

protokołów z ostatnich posiedzeń.  

W wyniku przeprowadzonych głosowań przewodniczący Szmuda poinformował, 

że protokoły z ostatnich posiedzeń poszczególnych komisji zostały przyjęte jednogłośnie.  

 

Działania gminy związane z ochroną środowiska oraz omówienie „ustawy śmieciowej” 

przedstawił Kierownik RIK – Pan Zbigniew Parzybut. 

Kolejno Pani Elżbieta Pluta – Skarbnik Gminy przedstawiła informacje zawierającą dane dot. 

zadłużenia gminy oraz realizacji planu spłat zaciągniętych kredytów. 

W temacie opłat związanych z odbiorem odpadów komunalnych głos zabrał Pan Piotr 

Wołosz – Skarbnik Gminy, który oznajmił, że plan na 2018 r.  zakładał wpływy z tytułu odbioru 

odpadów na kwotę 784 tys. zł, a za I półrocze odnotowano kwotę 405 tys. zł. 

W toku dalszej wypowiedzi Pan Piotr Wołosz – zastępca Skarbnika Gminy 

poinformował, że zaległości z tytułu opłat, bez tytułów wykonawczych na koniec I półrocza 

wyniosły 37 tys. zł, zaległości finansowe objęte tytułami wykonawczymi i upomnieniami 

wyniosły 16 tys. zł. Poinformował również, że na terenie gminy ok. 5-7% mieszkańców nie 

uiszcza opłat za odbiór odpadów.  

 

W związku z wyczerpaniem tematyki przewidzianej na dzisiejsze posiedzenie oraz brakiem 

dodatkowych pytań Przewodniczący Komisji Budżetu – radny Sławomir Stępnik zamknął 

obrady Komisji i podziękował wszystkim za uczestnictwo. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 
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